

The logo for DUKES DUBAI is centered at the top of the page. It consists of the word "DUKES" in a large, white, serif font, with the word "DUBAI" in a smaller, white, sans-serif font directly beneath it. The text is set against a dark blue rectangular background.

Press release

For Immediate Release

23 July 2017

## **Award-winning Khyber comes to pass at DUKES Dubai**

*Celebrity-endorsed Mumbai fine dining restaurant to serve traditional north Indian cuisine from Palm Jumeirah venue*

DUKES Dubai will welcome the award winning Indian restaurant and celebrity favourite, Khyber, to its outstanding collection of restaurants, with its doors set to open on Tuesday, 25<sup>th</sup> July.

The first venue to open under the Khyber name outside of its native Mumbai, the restaurant is situated on the 15<sup>th</sup> floor of the recently opened DUKES Dubai, where guests are transported to a five-star Indian hideaway boasting a 180-degree view that takes in Burj Al Arab and the Dubai Marina skyline. The venue, which has capacity for up to 162 guests, including 40 diners on the terrace, also boasts a live cooking station and numerous private dining options.

Owner, Sudheer Bahl, said: "Khyber is an iconic name, anybody who talks about Mumbai, knows about our restaurant and DUKES Dubai is the only venue that can recreate its splendour; the hotel is palatial, regal and looks magnificent."

The Indian hotspot is a favourite of Sir Paul McCartney, Amir Khan, Richard Gere, Demi Moore and the Kuwait Royal Family, among others. Looking to channel the same success at the Dubai restaurant, the Indian fine dining favourite will specialise in authentic north Indian frontier food, best described as Ambrosia – the food of all the gods.

Fit for royalty, dishes on the extensive menu are based on fish, lamb, chicken and vegetarian recipes. Signature highlights include: Tandoori Raan, a tender leg of baby lamb, Khyber spiced marinade, cooked in a clay oven; Makai ki Tikki, corn patties, royal cumin seed, green chillies and coriander; Five Grains Tandoori Roti, a wholewheat bread, ragi, oats, pearl millet (jawar) and red millet (bajra), cooked in the tandoor; and Hara Masala Pomfret, whole pomfret stuffed with mild coconut and coriander chutney, seared until crisp. The menu also features nine different types of roti (bread).

Desserts include Rasmalai, sweet dumplings of cottage cheese served in sweetened flavoured milk, garnished with pistachio and almonds; Phirni, a traditional firm rice and milk pudding flavoured with aromatic spices; and seasonal Gajar Ka Halwa, a Punjabi

dessert made of grated carrots, almonds, raisins slow cooked in sweetened milk and flavoured with mawa.

Aesthetically, the new Dubai restaurant will feature the same ethnic style as the flagship Khyber restaurant. Designed by leading architect Ayaz Basrai, founder of The Busride Design Studio, Khyber at DUKES Dubai has imported the DNA of the established restaurant in India, while giving it a contemporary twist.

Khyber Mumbai has been recognised for its outstanding quality with an impressive number of prestigious awards, including Best Fine Dining Restaurant – India; number six in the TripAdvisor Travellers' Choice Awards 2015; the I Ate Here Awards by Mouthshut.com in 2014/5; and the status of 'Legendary' User's Choice under Zomato's Connoisseur's Guide to Eating Out in 2013.

"We have worked closely with the Bahl family to ensure the new Khyber restaurant captures the true essence of the concept and we look forward to welcoming our first guests for dinner when the restaurant opens later this month," said Abdulla Bin Sulayem, CEO, Seven Tides International, who own DUKES Dubai.

Bahl added: "We have been searching for the perfect partner for the last ten years. Entering the UAE for the first time is an important step for us in terms of international growth and, with the help and guidance of Seven Tides, we are sure to make it a big success."

Centrally located on the trunk of Palm Jumeirah, just 10 minutes' drive from Dubai Marina and Sheikh Zayed Road, and only 45 minutes from Dubai International Airport, DUKES Dubai hotel and hotel apartments adds a distinctly British flavour to the city's luxury hospitality offering.

**For more information, please visit [www.dukesdubai.com](http://www.dukesdubai.com) or [www.seventides.com](http://www.seventides.com)**

**-ENDS-**

### **About Seven Tides International**

Based in Dubai, United Arab Emirates, privately owned Seven Tides is an internationally oriented holding company established in 2004. Currently focusing on hospitality and real estate sectors, Seven Tides thinks progressively, works creatively, partners strategically and acts quickly. The result is a current portfolio of offerings from landmark hospitality acquisitions and commercial buildings to residential towers and multi-use complexes in the gateway cities of London and Dubai.

### **About DUKES Dubai**

DUKES Dubai, owned by Seven Tides International, brings 279 guestrooms and 287 hotel apartments to the hotel scene, together with world-class leisure, conference and

entertainment facilities including a stunning private beach, indoor pool, outdoor infinity pool and state-of-the-art gym, along with five food and beverage outlets.

**MEDIA CONTACT:**

**NATHALIE VISELE**

Director



Arjaan Office Tower, Dubai Media City  
Dubai, United Arab Emirates  
Tel : +971 4 365 2711 | Mobile : +971 50 457 6525  
E-mail : [nathalie.visele@shamalcomms.com](mailto:nathalie.visele@shamalcomms.com)  
Website: [www.shamalcomms.com](http://www.shamalcomms.com)



A member of the WorldWidePR Affiliates



## فندق ديوكس دبي يعلن افتتاح مطعم "خبير" العريق والمتخصص بالمأكولات الهندية

- المطعم الجديد في نخلة جميرا يقدم قائمة متنوعة من المأكولات التقليدية والراقية من المطبخ الهندي الشمالي

أعلن فندق ديوكس دبي عن افتتاح مطعم "خبير" العريق والمتخصص بإعداد المأكولات الهندية التقليدية والمفضل من المشاهير يوم الثلاثاء 25 يوليو الحالي. ويعتبر افتتاح هذا المطعم الجديد أحدث إضافة إلى هذا الفندق الفاخر في نخلة جميرا.

ويعتبر هذا المطعم الأول خارج مدينة مومباي الهندية، في الأصلي، ويقع المطعم في الطابق الـ 15 بفندق ديوكس دبي، ويقدم لضيوفه تجربة رائعة من فئة الخمس نجوم مع إطلالة واسعة بزواوية 180 درجة على برج العرب ومرسى دبي. ويتسع المطعم لـ 162 ضيف، بما في ذلك الشرفة الخارجية التي تتسع لجلوس 40 ضيفاً.

وبهذه المناسبة قال سودهير باهل، مالك علامة "خبير" التجارية: "تتمتع 'خبير' بسمعتها الأسطورية، فأني شخص يعرف مدينة مومباي سيعرف مطعمنا بالتأكيد. ونحن سعداء للغاية بافتتاح المطعم الجديد في فندق ديوكس دبي الذي يشتهر بفخامته وطابعه الملكي".

ويشتهر هذا المطعم بكونه خياراً مفضلاً لدى العديد من الشخصيات العالمية مثل السير بول مكارتنّي وأمير خان وريتشارد جير وديمي مور وغيرهم الكثير. ويتخصص المطعم الجديد في تقديم قائمة متنوعة من المأكولات التقليدية والراقية من المطبخ الهندي الشمالي والمعروفة بنكهتها الفريدة.

وتشمل قائمة الطعام العديد من أصناف الأسماك واللحوم والدجاج والأطباق النباتية، ومن أبرزها "تاندوري ران" و"ماكاي كي تيكّي" و"فايف جرينز تاندوري روتي" و"هارا ماسالا بومفريت". كما تحتوي القائمة على تسعة أنواع مختلفة من الخبز. وتضم تشكيلة الحلويات أيضاً الكثير من الخيارات اللذيذة مثل "راسمالي" و"فريني" و"كاجار كا حلاوة".

ويقدم المطعم الجديد في دبي نفس الطابع التصميمي الأصلي لمطعم خبير في الهند والذي صممه المهندس المعماري الشهير أياز باسراي، مؤسس استوديو تصميم باسرايد.

وقد حصل مطعم "خبير" في مومباي على عدد هائل من الجوائز العالمية المرموقة بما في ذلك جائزة أفضل مطعم للعشاء الفاخر في الهند؛ فضلاً عن جوائز تقديرية أخرى من أهم المواقع العالمية المتخصصة مثل "TripAdvisor" و"Zomato" و" Mouthshut.com".

DUKES  
DUBAI

وقال عبدالله بن سليم، الرئيس التنفيذي لشركة "سيفن تايدز إنترناشيونال"، المالكة لفندق ديوكس دبي: "عملنا بشكل وثيق مع عائلة باهل ليجسد مطعم خبير الجديد في دبي الجوهر الحقيقي لمفهوم المطعم الأصلي، ونتطلع إلى الترحيب بأول ضيوفنا لتناول العشاء في هذا المطعم الرائع".

وأضاف سودهير باهل بالقول: "كنا نبحث عن الشريك المثالي على مدى السنوات العشر الماضية لدخول سوق دولة الإمارات العربية المتحدة باعتبارها خطوة هامة بالنسبة لنا للنمو على الصعيد الدولي. ونحن متأكدون بأن شراكتنا مع سيفن تايدز إنترناشيونال ستحقق نجاحاً كبيراً".

ويقع فندق ديوكس دبي في نخلة جميرا على بعد 10 دقائق بالسيارة من منطقة دبي مارينا وشارع الشيخ زايد، وعلى بعد 45 دقيقة فقط من مطار دبي الدولي.

ولمزيد من المعلومات يرجى زيارة الموقع الإلكتروني: [www.dukesdubai.com](http://www.dukesdubai.com) أو [www.seventides.com](http://www.seventides.com).

- انتهى -

#### لمحة حول ديوكس دبي:

يضم فندق ديوكس دبي المملوك من قبل "سيفن تايدز" 279 غرفة و227 شقة فندقية بالإضافة إلى مرافق عالمية المستوى للترفيه والمؤتمرات بما فيها الشاطئ الخاص المدهش وحوض السباحة الداخلي وحوض السباحة الخارجي بدون حواف وصالة اللياقة المتطورة فضلاً عن 5 مطاعم مميزة.

#### لمحة عن سيفن تايدز:

سيفن تايدز هي شركة قابضة خاصة يقع مقرها في مدينة دبي بدولة الإمارات العربية المتحدة، وتم تأسيسها في عام 2004. تركز الشركة حالياً على قطاعات الضيافة والعقارات، وتهدف إلى التوسع عبر العمل بروح الابتكار وخلق الشراكات الاستراتيجية والاستفادة من الفرص المتاحة من أجل تعزيز محفظتها التي تشمل العديد من الفنادق العريقة، والمباني التجارية، والأبراج السكنية، والمجمعات متعددة الاستخدامات في مدينتي لندن ودبي.

للاستفسارات الإعلامية يرجى التواصل مع:

**سليم سطاس**

مدير أول علاقات عامة

SHAMAL  
COMMUNICATIONS

برج أرجان للمكاتب - مدينة دبي للإعلام

دبي - الإمارات العربية المتحدة

هاتف المكتب: +971 4 3652711

الهاتف المتحرك: +971 50 3687363

البريد الإلكتروني: [Saleem.stas@shamalcomms.com](mailto:Saleem.stas@shamalcomms.com)

الموقع الإلكتروني: [www.shamalcomms.com](http://www.shamalcomms.com)

عضو في وورلد وايز بي آر أفيليايتز

[www.worldwisepr.com](http://www.worldwisepr.com)

يرجى متابعة مجموعة شمال على:

